
  

LAF Prezidija 07.09.2023 sēdes protokols 
 

 

 

Sēdes numurs: 05/23 ; Vieta: LAF Birojs G.Zemgala gatve 71 

Laiks #. Darba kārtība 

18.00 1. Darba kārtības apstiprināšana: 

- darba kārtības papildināšana 

18.10 2.  Kartinga komisijas jautājums par Purmali 

18.20 3.  Sportistu licencēšana 2024 

 - ārsta zīmes 

 - testi 

 

18.50 4. Dažādi 

- LAF Kodeksa papildinājumi 

- Sacensību reģistrācijas maksas 

- 2024.gada WRC un LAF prezentācija 

- Iesniegums par tiesnešu uzvedību 

- Iesniegums par šosejas sacensībām 

- Iensiegums par O.Ozolu 

 

19.30 5. Nākošās sēdes datuma noteikšana 

 

Prezidija sēdē piedalās ar balsstiesībām: 

1. Jānis Naglis, Viceprezidents 

2. Andris Zvingevics, Viceprezidents 

3. Jānis Krastiņš, Viceprezidents  

4. Gunārs Kosojs, FIA Pārstāvis Off -road 

 

5. Linda Medne, Ģenerālsekretāre 

6. Eduards Kalve, SAK p-ājs  

7. Elīne Berķe, Drifta k. p-āja 

8. Jānis Ducmanis, Šosejas k. p-ājs 

 

 

 

Pieaicinātie: 

R. Elbakjans 

A. Meilands 

 

Nav ieradušies: 

Reinis Lilienšteins Krosa k p-ājs  

Raimonds Strokšs., Rallija k. p-ājs 

       Pilnvaras: 

  

 

Zoom: 

Jānis Karzjuks, Kartinga k. p-ājs 

Raimonds Kisiels, Prezidents 

Krišjānis Vīdušs Trofi reidu k –pājs 

 

 

 

Sēdi protokolēs: A. Virbulis 

 

 

 

 

 

 

 

 



1. Darba kārtības papildināšana un apstiprināšana 

 

Tiek apstiprināta darba kārtība. 

 

Nolēma: Apstiprināt kārtējās sapulces darba kārtību. 

Balsojums: 

PAR – 10  J. Naglis, A. Zvingevics, J. Krastiņš, G. Kosojs, L. Medne, E. Kalve, J. Karzjuks, E. 

Berķe, J. Ducmanis, R. Kisiels 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 

 

2. Kartinga komisijas jautājums par Purmali 

 

J. Karzjuks stāsta, ka šis jautājums tika izrunāts Kartinga komisijā. Tika no komisijas puses 

sagatavota un nosūtīta vēstule Purmalim, lai samaksā pusi no 2022. gada CIK FIA Academy trophy 

dalības maksas, piedāvājot to darīt ar garu termiņu. Ilgi nebija atbildes un beigās bija atbilde no 

Purmaļa, ka nemaksās arī šo pusi. 

Zvingevics iesaka – rēķins jau sen no LAF puses ir izrakstīts, tādēļ piedāvā, ka, ja līdz 31.12 

nenomaksā rēķinu apmērā, tad nākamgad licence netiek dota. 

 

Nolēma: Ņemot vērā, ka nav izpildītas saistības ar komisiju, tad, lai turpinātu sadarbību ar LAF 

2024. gadā, visas parādsaistības jānokārto līdz 2023. gada 31. decembrim. 

 

Balsojums: 

PAR – 10  J. Naglis, A. Zvingevics, J. Krastiņš, G. Kosojs, L. Medne, E. Kalve, J. Karzjuks, E. 

Berķe, J. Ducmanis, R. Kisiels 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 

 

3. Sportistu licencēšana 2024 

 

L. Medne min, ka jākontrolē ārstu zīmes, kad tiek ņemtas vienreizējās licences. Ir precedenti, ka uz 

vietas tiek piešķirtas zīmes no ātro palīdzību brigādes. Notiek diskusijas par šo vai un kādā līmenī 

tas notiek. Ja tur ir ārsts, tad tas varētu būt pieļaujams. 

 

Tests sportistiem, lai iegūtu gada licenci. Tiek runāts par jautājumu skaitu. Komisijām jāsagatavo 

50 savi jautājumi. Tehniski šis ir sagatavots, to varēs ieviest uzlabotajā www.laflicences.lv versijā. 

Spriež arī par tiesnešu un sacensību vadītāju licencēšanu, notiek diskusijas. 

 

Nolēma: Tiek nolemts par to, ka, ja organizators grib uz vietas izsniegt vienreizējās licences, tad 

ātrās palīdzības brigādē jābūt uz vietas ārstam, kurš var izsniegt un parakstīt vienreizējo ārsta zīmi. 

Tāpat tiek nolemts izveidot licencēšanas testu gan sportistiem, gan tiesnešiem un sacensību 

vadītājiem. 

Balsojums: 

PAR – 10  J. Naglis, A. Zvingevics, J. Krastiņš, G. Kosojs, L. Medne, E. Kalve, J. Karzjuks, E. 

Berķe, J. Ducmanis, R. Kisiels 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 

 

4. Dažādi 

 

LAF Kodeksa papildinājumi 

 

L. Medne uzdod jautājumu par, kas notiek ar protesta depozītu (kas ir pie komisijas), ja apelācijas 

tiesa spriež par protesta apmierināšanu. Notiek neliela diskusija un tiek lemts papildināt apelācijas 

tiesas sadaļā punktu. 

 

http://www.laflicences.lv/


Nolēma: Papildināt apelācijas tiesas sadaļā punktu, ka par to, kas notiek ar protesta naudu, lemj 

apelācijas tiesa. 

Balsojums: 

PAR – 10  J. Naglis, A. Zvingevics, J. Krastiņš, G. Kosojs, L. Medne, E. Kalve, J. Karzjuks, E. 

Berķe, J. Ducmanis, R. Kisiels 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 

 

Sacensību reģistrācijas maksas 

 

L. Medne  aicina komisiju vadītājus pārliecināties par to, ka ir samaksātas sacensību reģistrācijas 

maksas.  

 

Nolēma: Pieņemts zināšanai. 

Balsojums: 

PAR – 10  J. Naglis, A. Zvingevics, J. Krastiņš, G. Kosojs, L. Medne, E. Kalve, J. Karzjuks, E. 

Berķe, J. Ducmanis, R. Kisiels 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 

 

2024.gada WRC un LAF prezentācija 

 

L. Medne stāsta, ka izrunāja ar Raimondu Strokšu gan par to, kā LAF varētu pasākuma laikā sevi 

prezentēt, gan arī tika runāts par VIP telti. Šie jautājumi tiks risināti kopā ar Raimondu Strokšu. R. 

Kisiels vēlas bukletu par Latvijas rallija vēsturi, tiek nospriests, ka šo varētu uztaisīt elektroniski. 

 

Nolēma: Pieņemts zināšanai, Linda informēs par to, kas tiks izrunāts ar R. Strokšu. 

Balsojums: 

PAR – 10  J. Naglis, A. Zvingevics, J. Krastiņš, G. Kosojs, L. Medne, E. Kalve, J. Karzjuks, E. 

Berķe, J. Ducmanis, R. Kisiels 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 

 

Iesniegums par tiesnešu uzvedību 

 

Saistīts ar kartinga komisiju, tika nodots kartinga komisijai izskatīšanai. Karzjuks izstāsta situāciju, 

galvenajam tiesnesim izteikts brīdinājums. 

 

Nolēma: Pieņemts zināšanai. 

Balsojums: 

PAR – 10  J. Naglis, A. Zvingevics, J. Krastiņš, G. Kosojs, L. Medne, E. Kalve, J. Karzjuks, E. 

Berķe, J. Ducmanis, R. Kisiels 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 

 

Iesniegums par šosejas sacensībām 

 

Saistīts ar šosejas komisiju, tika nodots šosejas komisijai izskatīšanai. Ducmanis izskaidro situāciju, 

iesniegums par nepilnībām Pērnavas autošosejas sacensībās. Šosejas komisija izskatīs un atbildēs. 

 

Nolēma: Pieņemts zināšanai. 

Balsojums: 

PAR – 10  J. Naglis, A. Zvingevics, J. Krastiņš, G. Kosojs, L. Medne, E. Kalve, J. Karzjuks, E. 

Berķe, J. Ducmanis, R. Kisiels 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 

 



Iesniegums par O. Ozolu 

 

Elīne skaidro situāciju. Nākamnedēļ būs tikšanās ar visiem iesaistītajiem. Pēc tam prezidijs tiks 

informēts par rezultātu. 

 

Nolēma: Pieņemts zināšanai, nākamajā sēdē E. Berķe ziņos par iznākumu. 

Balsojums: 

PAR – 10  J. Naglis, A. Zvingevics, J. Krastiņš, G. Kosojs, L. Medne, E. Kalve, J. Karzjuks, E. 

Berķe, J. Ducmanis, R. Kisiels 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 

 

Sacensības rallijkrosa trases pretējā virzienā 

 

Diskusijas par Biķernieku rallijkrosa trases pretējā virziena konfigurācijas drošību, īpaši par metāla 

barjerām šajā gadījumā.  

 

Nolēma: Tiek nolemts nosūtīt uz piektdienas testiem Gunāru Kosoju. Viņš ziņos uzreiz un tad tiks 

pieņemts lēmums par to, vai var notikt sacensības.  

Balsojums: 

PAR – 10  J. Naglis, A. Zvingevics, J. Krastiņš, G. Kosojs, L. Medne, E. Kalve, J. Karzjuks, E. 

Berķe, J. Ducmanis, R. Kisiels 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 

 

 

Nākošā prezidija sēde - 12. oktobrī. 


